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Megnyitó

Három kiállítás nyílt június 19-én a Bat-
thyány-kastélyban. A „Hunyd le szeme-
det és láss!”, valamint a „Mûvelõdés és
kultúra Luxemburgi Zsigmond korában”
címû tárlat tapintható tárgyakkal várja a
vakokat és gyengénlátókat, a Cipõmúze-
um anyaga pedig képeslapokkal kiegé-
szítve újra megtekinthetõ. A rendezvény-
sorozat a Tourinform iroda átadásával kez-
dõdött.

Június 19-én Bebes István polgármester, or-
szággyûlési képviselõ mondott köszöntõt váro-
sunk Tourinform irodájának átadásán a Városi
Színházterem aulájában. Beszédében egyebek
mellett elmondta, hogy a turisztikai koncepció
végrehajtásával kapcsolatban vannak adóssá-
gai a városnak, de a Tourinform iroda mûkö-
désével pozitív változás várható, hiszen Kör-
mend versenyre kelhet azokkal a térségekkel,
amelyek ezen a területen elõrébb
tartanak. Volt némi vita a helyé-
nek kiválasztásával kapcsolatban,
de egészen biztos, hogy jó meg-
oldás született. Az iroda a Szlové-
nia-Magyarország-Horvátország
INTERREG IIIA program 2004-2006
támogatásával megvalósuló
„Batthyányak és az Õrvidék a lélek
fényében elnevezésû projekt ke-
retében jöhetett létre, akárcsak a
„Hunyd le szemedet és láss!” címû
múzeumi kiállítás. A projekt egy
speciális, határon átnyúló turiszti-
kai zónát kíván létrehozni váro-
sunk Batthyány-kastélyától a
rakicáni Batthyány-kastélyig.
Bebes István azt is kijelentette,
hogy egyre jobb a kapcsolat Mu-
raszombat és Körmend között.

Az irodát Korbacsics Tibor, a Körmendi Kul-
turális Központ és Faludi Ferenc Könyvtár igaz-
gatója adta át. „A mai ünnep arról szól, hogy
egy olyan folyamat kezdetén vagyunk, amely-
nek következtében a kastély minden eddiginél
jobban megnyílik az érdeklõdõk elõtt” – mon-
dotta, majd felsorolta a kastély már mûködõ
kiállítási helyeit. Mártonné Máthé Kinga, a
Magyar Turizmus Zrt. Belföldi Csoportjának ve-
zetõje ezután arról beszélt, hogy számukra is
jelentõs ünnep ez a nap, hiszen három hónap
sem telt el azóta, hogy a város vezetése jelez-
te, hogy Tourinform irodát szeretne nyitni. Ez
egyébként a megyében a 7., a régióban a 17.,
az országban a 147. A sok hetes jót jelent, az
irodáikat tavaly 2,5 millióan keresték fel.

Az átadást követõen a résztvevõk átvonultak a
várkastély dísztermébe, ahol Bebes István mon-
dott ünnepi beszédet a „Hunyd le szemedet és
láss!” címû kiállítás megnyitóján. Köszöntötte a
látássérülteket és gyengénlátókat, a megjelent
vendégeket. Hazánkban 83 ezer látássérült él, de
nincs kidolgozva számukra turisztikai fejlesztés.

Tourinform irodát adtak át Körmenden
Három kiállítás nyílt egy délutánon a Batthyány-kastélyban

Ezért is jelentõs ez a Nyugat-Magyarországon egye-
dülálló kiállítás. Dr. Horváth Sándor, a Vas Megyei
Múzeumok Igazgatója beszédében a tárlat he-
lyét méltatta, hiszen a kastélyban élt és dolgozott
Dr. Batthyány-Strattmann László. (A tapintható tár-
gyakból összeállított kiállítást a múzeum elsõ
emeleti termében lehet megtekinteni.) Németh
Tibor, a Vakok és Gyengénlátók Vas Megyei Egye-
sületének elnöke
többek között ar-
ról számolt be,
hogy óriási él-
mény volt szá-
mára, hogy kéz-
be vehette a be-
mutatott tárgya-
kat, és egy tan-
demmel egy látó
segítségével ki-
rándulhatott.

„Önök nem csak
beszélnek az
esélyegyenlõség-
rõl, hanem tesznek
is érte” – fejezte
be beszédét. Poór
Szilvia, az egyesü-
let alelnöke szüle-
tése óta vak. Na-
gyon örül a kiállí-
tásnak, hiszen
mindig is érdekel-
te a történelem,
amit a tárgyak se-
gítségével most
már el tud képzel-
ni. Ezután a látás-
sérültekbõl álló

Landini együttes Kobzos Kiss Tamás közremûkö-
désével Luxemburgi Zsigmond lantosának egy
szerzeményét adta elõ, és egy középkori francia
táncdallamot szólaltatott meg.

A „Mûvelõdés és kultúra Luxemburgi Zsig-
mond korában” címû tapintható tárgyakból álló
kiállítást H. Vörös Márta múzeumi mediátor
nyitotta meg. Kijelentette, hogy városunk mú-
zeuma most tette meg az elsõ lépést Dr. Bat-
thyány-Strattmann László útjának folytatására.
A bemutatott anyag a Szépmûvészeti Múze-
um azonos címû kiállításához készült speciális

k i e g é s z í t é s ,
mely a vakok és
gyengénlátók
múzeumi esély-
egyenlõségének
jegyében ké-
szült, a bemuta-
tását a szent-
endrei Paradi-
csom Klub Kultu-
rális Egyesület
tette lehetõvé,
de a többi támo-
gató neve is el-

hangzott. Örvendetes tény, hogy közöttük sok
a körmendi. (A tárlat a kastély kápolnájában
fogadja a látogatókat.) Dr. Nagy Zoltán múze-
umigazgató elõször azt elevenítette fel, hogy a
körmendi múzeum már több mint negyed szá-
zada gyakorolja a felügyeleti jogot az ország
egyetlen Cipõmúzeuma fölött. A megszünte-
tett Marc cipõboltból most a múzeum folyosó-
jára és egy átalakított terembe került a cipõtör-
téneti gyûjtemény, amit az „Erzsébet, a ma-
gyarok királynéja” címû képes-levelezõlap kiál-
lítás egészít ki a nagyatádi Steiner Józsefné
gyûjteményébõl. Dr. Nagy Zoltán örömmel
adta hírül, hogy Nagy Gábor, a Vas Megyei
Közgyûlés Turisztikai és Sport Bizottsága elnö-
kének kezdeményezésére létrejött a Batthyány
Bizottság, és augusztus 19-én ismét lesz váro-
sunkban nagyszabású, eredeti tárgyakat is fel-
vonultató Batthyány-kiállítás.

A megnyitót a Landini együttes és Kobzos
Kiss Tamás koncertje zárta, majd a vendégek
megtekintették a tárlatokat.                       CsT

Városunk ötévente tart nagyobb megem-
lékezést a holokauszt körmendi áldozatairól.
Az idén Ennio Morricone a Sorstalanság címû
filmhez írt zenéje szólt a rendezvényen, mi-
közben a résztvevõk lerótták kegyeletüket.

1944. június 12-én deportálták városunk
348 zsidó lakosát a gettóból a haláltáborok-
ba. Rájuk emlékeztek mindazok, akik június
17-én délelõtt felkeresték a Holokauszt em-
lékmûvet, és elhelyezték a zsidó szokásnak
megfelelõen a kegyelet és az emlékezés
kavicsait az emlékmûnél.                      CsT

A holokausztra emlékeztek
348 volt a körmendi áldozat
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Közügy

Június 15-16-17-én a Rába-parti Fórum
Egyesület szervezésében bonyolították le
a III. Rába-parti Magyar Ünnepet. A rendez-
vényen több ezer ember vett részt. A láto-
gatókat koncertek, kirakodóvásár, családi és
vízi programok, bemutatók és gasztronó-
miai különlegességek várták.

Nagyszerû helyszínnek bizonyult a Rába-part,
sokan táboroztak a csónakkikötõben, a Rába-parti
Szabadidõ és Sportcentrumban több helyszínen
tartottak koncerteket és elõadásokat. Nagy hang-
súlyt fektettek a hagyományõrzésre: a Corona
Hungarica jelmezesei (gólyalábasok, középkori
mutatványosok, tûzzsonglõrök), valamint a Mathias
Rex (csata- és reneszánszhangulatú bemutatói),
busók, lovas huszárok, Zalai Gyepûvédõk (lovas-

íjász bemutatók) váltották egymást. Bevonták a
helyi kulturális csoportokat (Városi Vegyeskar, Fú-
vószenekar, Körmendi Kastély Színház Társulat,
Batthyány Lovasbandérium). Gyermek- és családi
programok (mesejáték, állatsimogató, lovas, soly-
mász és magyar kutyafajta bemutatók) zajlottak.

A tavalyi sikeres Csákánydoroszló – Körmend
közötti kajak-kenu futamot idén is megrendezték,
olyan résztvevõkkel, mint Vaskuti István olimpiai
bajnok. Határontúli kulturális közösségek (õrvidéki
néptánccsoport, muravidéki nótázók, többszólamú
citerazenekar) szórakoztatta a nagyérdemût. Az
éhség csillapítására helyben elkészített, õsi, tájjel-
legû ételeket fõztek: csoda-boga üstönyt, Attila hun
királyi áldost, mohácsi halászlét, vasi dödöllét mar-
ha- és vadpörkölttel és erdélyi kenyérlángost. A Ma-
gyar Borudvar remekei külön sátorban várták a
szomjazókat. Eljött Dúzsi Tamás, Bussay László,
Balla Géza, Káló Imre, Mauer Oszkár.

Pénteken Rúzsa Magdi, délvidéki magyar lány
adott sikeres koncertet, szombaton a nagyágyúk:
a Kormorán, és a Kárpátia zenekar több mint háro-
mezres tömeg elõtt lépett fel. Vasárnap az igényes
dalszövegeikkel, letisztult, népzenei elemeket hasz-
náló Ismerõs arcok állt a színpadra, – fergeteges
elõadásukat többször tapsolta vissza a hálás kö-
zönség. A kirakodóvásáron nyoma sem volt bú-
csús vásári bóvlinak, míves portékákat kínáltak a
kézmûvesek. A jurták mellett keresztény- és vörös-

keresztes sátor,
illetve véradó
busz is volt. Fon-
tosnak érezte,
hogy eljöjjön
Berecz András
mesemondó
és Waszlavik
G a z e m b e r
László zenész,
akit a „Mentsük
meg a Rábát” mozgalom egyik zászlóvivõjeként
is megismerhettünk.

Összegzésképpen elmondhatjuk: van létjogo-
sultsága a Rába-parti Magyar Ünnepnek. Vannak
visszajárók és új vendégek, a nemzetközi érdeklõ-
dés nõttön-nõ. Már a helyiek sem „üres magyarko-
dásnak” tekintik a rendezvényt, így valóságos nép-
ünnepéllyé lett. A Rába-part benépesült, jól éltek az
adottságokkal a szervezõk és az érdeklõdõk egy-
aránt. A médiák fokozott figyelmet szenteltek az
eseménynek, az m1 tv is forgatott a helyszínen.
Több település szívesen látná az ittenieket náluk –
így kibontakozóban van egy jeles programszélesí-
tés idehaza és a határokon túl –, jelezte Köbli Jó-
zsef fõszervezõ. „Építsünk hidat, ha nem megy
másképp hát így kezdjük el…” énekelte Nyerges
Attika az Ismerõs arcokból. A III. Rába-parti Ma-
gyar Ünnepen folyt a hídépítés.                   Kéki

Építsünk hidat…
Sikeres volt a III. Rába-parti Magyar Ünnep

Civil fórumnak adott otthont június 19-
én délelõtt a Halászcsárda. A rendez-
vényt követõen a Rába-parton tartott saj-
tótájékoztatót Fodor Gábor környezetvé-
delmi és vízügyi miniszter.

 A fórumot a Rába-menti civil környezet-
védõ szervezetek számára hozták létre. A
Halászcsárdában megtartott rendezvény
után sajtótájékoztató következett. A Rába-
parton Fodor Gábor környezetvédelmi és
vízügyi miniszter elõször arról beszélt, hogy
a civil szervezeteknek nagyon fontos a sze-
repük a Rába habzásának megszünteté-
sével kapcsolatban, a megoldásba minél
jobban be kell vonni õket. Az a cél, hogy
mielõbb tiszta legyen a folyó vize. Minden
lehetséges csatornán keresztül nyomást kell
gyakorolni az osztrák félre. Nagyon fontos
Sólyom László köztársasági elnök, Szili Ka-
talin házelnök és az Országgyûlés Környezet-
védelmi Bizottságának tevékenysége. A hab-
zás megszüntetése érdekében összefogás jött
létre a kormánypártok és az ellenzék között,
ami azt bizonyítja, hogy fontos nemzeti ügyrõl
van szó.

Kérdésekre válaszolva a miniszter kijelentet-
te, nagyon fontos, hogy az osztrákok ismerjék

el felelõsségüket – ez hat év után úgy látszik,
végre megtörténik, hiszen vannak általuk is el-
fogadott vízvizsgálati eredmények –, és sze-
reljék fel a megfelelõ víztisztító berendezése-
ket. Hat-nyolc évig tartó, bizonytalan kimene-
telû procedúra kezdõdne, ha hazánk kezdemé-

nyezné az osztrák bõrgyár mûködésének fel-
függesztését. „Valódi technikai megoldásokat
akarunk, ha ilyenekkel nem rendelkeznek az
osztrákok, majd elõterjesztjük a mi megoldási
javaslatainkat, ezeknek szeptemberre meg kell
valósulniuk!” – mondotta a miniszter, majd
hozzátette: „Már minden tanulmányt isme-
rünk, tudjuk a lehetséges technikai megoldá-

sokat. Eddig udvariasak voltunk, és vártunk.
Most is be kell tartani a nemzetközi szabályo-
kat, de nem leszünk udvariasak, és nem vá-
runk, hiszen szennyezésük komoly károkat
okoz.

A sajtótájékoztató után Bebes István ország-
gyûlési képviselõ, városunk polgármestere
tárgyalást folytatott Fodor Gáborral arról,
hogy közösen, az érintett civil szervezetek-
kel és önkormányzatokkal együtt kell meg-
próbálni a habzás megakadályozását, és
segítséget nyújtani a térségi diplomácia
területén, hogy az a legmagasabb szinten
mûködhessen. Szó esett arról is, hogy a
kastélypark kezelési jogának megszerzé-
sét illetõen folyamatban van egy eljárás,
és ennek felgyorsítására van szükség, hogy
a jogot a város mielõbb megkaphassa. Fo-
dor Gábor segítségét ígérte.

Bebes István lapunknak nyilatkozva el-
mondta, hogy a folyó habzásának ügyében
eddig helyben járás volt, hatékonyabban kel-
lett volna fellépni, emiatt vált szükségessé a
civilek bekapcsolódása. A miniszter most mar-
káns programot hirdetett, hagyni kell, hogy a
diplomácia és a szakma mûködhessen. Ha
nem érnek el eredményt, szükség lesz nyoma-
tékos tiltakozó akciókra.                             CsT

Szeptemberre várható a megoldás
Fodor Gábor körmendi sajtótájékoztatója a Rába habzásáról
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Ünnep

Zsúfolásig megtelt június 24-én 16 órá-
ra a Szent Erzsébet plébániatemplom, ek-
kor kezdõdött ugyanis dr. Gyürki László
pápai prelátus, kanonok, körmendi plé-
bános aranymiséje. A szertartáson 50 küz-
delmes és tevékeny évért adtak hálát a
jelenlevõ egyházi méltóságok és hívek,
hiszen az ünnepeltet 1957. június 23-án
szentelték pappá.

Olyannyira megtelt június 24-én délután a
Szent Erzsébet plébániatemplom, hogy sokak
csak a templomudvaron elhelyezett padokon
foglalhattak helyett, vagy állva
hallgatták végig a kihangosított
szentmisét. Még a szertartás
kezdete elõtt a jelenlevõ egy-
házi méltóságok és paptársak
megáldották a plébánia udva-
rán dr. Gyürki László aranymi-
sés ruháját, majd az orgona
hangjaira a Jeruzsálemi Szent
Sír Lovagrend tagjaival temp-
lomba vonultak. Az aranymise
elején kisgyermekek köszöntöt-
ték verssel a körmendi plébá-
nost, majd Németh Zoltán, az
Õrségi Egyházkerület esperese
olvasta fel dr. Veres András szombathelyi me-
gyés püspök köszöntõ levelét, melyben meg-
emlékezett arról, hogy az ünnepeltet 1957. júni-
us 23-án 11 társával szentelte pappá Kovács
Sándor megyés püspök a szombathelyi székes-
egyházban. Levelében ismertette az egyházi pá-
lyafutás fontosabb állomásait, fõként azt hang-
súlyozva, hogy a korszerû lelkipásztorkodás te-
rén mindig az elsõk között volt az egyházme-
gyében dr. Gyürki László. Németh Zoltán a felol-
vasás végén az egyházkerület nevében szemé-
lyesen is köszöntötte. „A feladat mindig ugyan-
az: felismerni hivatásunkat és követni azt” –
jelentette ki.

21 éves körmendi szolgálat
Horváth József pápai prelátus XVI. Benedek

pápa apostoli áldását tolmácsolta. Dr. Triger
László, a Jeruzsálemi Szent Sír Lovagrend ma-
gyarországi helytartója is méltatta lovagtársát,
dr. Gyürkit. „Egy olyan férfit köszöntünk ma, aki
a Szentföld üzenetét közvetíti számunkra” –
mondta, majd átnyújtotta a lovagrend ajándé-
kát. Ezután városunk pápai prelátusa emelke-
dett szólásra, és megköszönte dr. Seregély Ist-
ván és dr. Márfi Gyula érsekeknek, dr. Konkoly
István nyugdíjas megyés püspöknek, valamint
a papoknak és a híveknek, hogy eljöttek a szer-
tartásra. „Nem a gyarló embert ünnepeljük, ha-
nem Istent dicsérjük. Nagy kegyelem és bol-
dogság, hogy Isten valakit 75 évesen is munká-
ban tart” – jegyezte meg. Az olvasmányt öccse,
Gyürki János olvasta fel, szentbeszédet dr. Márfi
Gyula mondott. Felidézte, hogy amikor 1948.

december 26-án Mindszenty bíborost letartóz-
tatták, az egyházüldözés évtizedei kezdõdtek.
Érdekes, hogy egy egyházasrádóci kisfiú ekkor
kapta az elhívást a szolgálatra. Kiemelkedõ in-
tellektusa, sokrétegû tehetsége vasakarattal és
óriási szorgalommal párosult. (A mise után azt
is elmondta az érsek e sorok írójának, hogy dr.
Gyürki a zenéhez is jól ért, orgonált és kántorizált
is zalai szolgálati helyén, Pákán.) Megemléke-
zett arról, hogy középiskolába járt, mikor dr.
Gyürki volt a pákai káplán, beszélgetéseik rend-
kívüli hatást gyakoroltak rá, hiszen nagy tudású,
mélyen hívõ ember volt már akkor is. Pályafutá-

sa során prófétai feladatot is kapott: úgy buzdí-
tott, figyelmeztetett, vigasztalt, hogy mindezt
nem csak emberi szavakkal tette. Jó pásztora
híveinek, pályája során sok nehézséget is el
kellett szenvednie. Befejezésül Loyolai Szent Ig-
nác imáját mondta el.

A prédikáció után dr. Konkoly István megáldot-
ta az aranymisés kelyhet és a paténát. Az áldo-
zást követõen gimnazisták szavalták el Sík Sán-
dor: Te Deum címû versét. Bebes István polgár-

mester, országgyûlési képviselõ beszélt Körmend
mellett a fíliák – Magyarszecsõd, Molnaszecsõd,
Kemestaródfa, Pinkamindszent – polgármeste-
reinek nevében. „Õ olyan idõszakban vállalta hi-
vatását, amikor sokan a hitüket sem merték vál-
lalni” – jelentette ki, majd arról ejtett szót, hogy 21
éves körmendi szolgálata alatt templomépítés-
sel, köztéri alkotások sorával gazdagította a vá-

rost, pártfogolt és támogatott, tevékenységére e
közösségnek és a térségnek is szüksége van.
Jelentõsen járult hozzá Dr. Batthyány-Strattmann
László boldoggá avatásához. Még soha senki
nem látta sétálni, önfeledten nézelõdni, mindig
siet, megbeszélésrõl egyeztetésre rohan. A be-
széd után õ is ajándékot nyújtott át.

Isten mindig jó híveket adott
Simonits Attlia, az egyházközség képviselõ-

testületének világi elnöke azt hangsúlyozta, hogy
szinte lehetetlen felsorolni, mennyi mindent tett
az 50 év alatt, munkabírását sokan megcsodál-
ják ma is. Végezetül az aranymisést idézte:
„Papi munkával soha nem lehetett túlterhelni.”
Schreiber Mihály, az egyházközség képviselõ-
testületének tagja átadta a hívek ajándékát: egy
történelemkönyvet, ami képekkel illusztrálva mu-
tatja be dr. Gyürki László papi szolgálatának fél
évszázadát, öt évtized személyes történelmét.
Végezetül városunk pápai prelátusa mondott
köszönetet az ünnepi mise minden résztvevõ-
jének és közremûködõjének, majd arról beszélt,
hogy mindig is pap akart lenni. Megemléke-
zett tanárairól, professzorairól, szüleirõl. Arra
törekedett, hogy plébános legyen, a nép pap-
ja, a hívek atyja. Isten mindig jó híveket adott
neki. Sajnos számára is „esteledik és leme-
nõben a nap,” ezért kérte nyugdíjazását. A
közelben marad, és folytatja a munkát, de
már nem a régi lendülettel, erõvel. Ekkor a
sokadik megható pillanat következett: meg-
köszönte Császár István káplánnak, hogy 12
évig megértõ, hûséges, áldozatos munkatár-
sa volt, és neki ajándékozta az aranymisés
kelyhet. A híveknek a már elhelyezett mûvé-
szi ereklyetartókat nyújtotta át jelképesen. Bat-
thyány Boldog László, Apor Boldog Vilmos Bol-

dog IV. Ká-roly ereklyéi Szent
Erzsébet ereklyéje mellett em-
lékeztetnek majd e napra. A
mise végén az aranymisés
ünnepi áldása következett, tö-
mött sorokban járultak elé az
emberek. A templom ajtajá-
ban mindenki szentképet ka-
pott újmisés és egyben arany-
misés jelmondatával: „Min-
dent az evangéliumért teszek,
hogy abban részem legyen.”
(1 Kor 9, 23.)

A szentmisén Sabáli
Lászlóné vezényletével a Vá-
rosi Vegyeskar Sabáli László

Batthyány Miséjét adta elõ, orgonán a szer-
zõ kísért. A szertartás után a plébánia udva-
rán sütemény és üdítõ mellett beszélgethet-
tek a megjelentek. Amikor dr. Gyürki László
bement a plébániára, a folyosón a Jeruzsále-
mi Szent Sír Lovagrend tagjai álltak tisztele-
tére sorfalat.

Csihar Tamás

Hálaadó szentmise 50 év szolgálatért
Dr. Gyürki László aranymiséje a Szent Erzsébet plébániatemplomban
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Korábbi tervezetének megfelelõen
döntött a testület az Olcsai és a Hunya-
di Úti Általános Iskolák, valamint a Má-
tyás Király Utcai Óvoda és a Bölcsõde
összevonásáról.

2007. július 1-jétõl a Hunyadi Úti Általános
Iskola önállósága megszûnik, és az Olcsai
Általános Iskola tagintézményévé válik. Az össze-
vont intézmény
igazgatója koráb-
bi kinevezésének
megfelelõ idõ-
pontjáig Pödör
Andrea lesz. A Hu-
nyadi Úti Általá-
nos Iskola igazga-
tójának, Solymár
C s a b á n é n a k
megbízatása júli-
us 1-jei hatállyal
m e g s z û n i k ,
ugyanakkor számára – munkája elismeréseként,
s várható augusztusi nyugdíjba vonulása okán
címzetes igazgatói címet adományozott a
testület. A döntést megelõzõen az Önkor-
mányzat független szakértõ és Vas Megye
Önkormányzata szakvéleményét egyaránt
beszerezte. A szakértõi vélemények a jog-
szabályoknak megfelelõnek értékelték a ter-
vezetet, amely biztosítja a gyermekek további
megfelelõ színvonalon történõ ellátását, to-
vábbá „A tervezett szervezeti struktúra a je-
lenleg tervezhetõ demográfiai folyamatokra
illeszkedik, a pedagógiában az integráció
megvalósulását, az önkormányzati gazdál-
kodásban a takarékosság és hatékonyság el-
vét támogatja.”.

Az alkalmazotti közösségek, szülõi szerve-
zetek, iskolaszék is véleményezték a terveze-
tet. Az intézményi közösségek nem teljes mér-
tékben értettek egyet az összevonással.

Egyed Gyula, az Oktatási Kulturális és Sport
Bizottság elnöke hozzászólásában az integ-
ráltság és a fogyó gyermeklétszám indokán,
valamint a szakmai önállóság megmaradá-
sának kihangsúlyozásával a bizottság részé-

rõl támogatta a
javaslatot.

A Mátyás Király
Utcai Óvoda és a
Bölcsõde ugyan-
csak összevonás-
ra került. Az így lét-
rehozott többcélú
intézmény veze-
tõi posztját Va-
dász Mária tölti
be, korábbi kine-
vezésekor meg-

határozott idõpontig (2010. július 31-ig). Szak-
értõi vélemény szerint a tervezett átszervezés
a jogszabályoknak megfelelõ, a gyermekek
és szülõk számára érdemi változást nem je-
lent, s biztosítja az ellátás megfelelõ színvo-
nalát. A megye közoktatási fejlesztési tervé-
vel sem ellentétes az intézkedés, mint az ki-
derül a Vas Megye Önkormányzatának szak-
véleményébõl. Az intézményi közösségek
nem értettek egyet az összevonással.

Egyed Gyula az Oktatási Kulturális és Sport
Bizottság elnöke a célszerûség és gazdasá-
gosság, a felújítások és pályázati lehetõsé-
gek jobb kihasználása és a felelõsebb veze-
tésbeli szemlélet okán támogatta az össze-
vonást.                                                  PH-hírek

Az elkészült kerékpárút (Hegyaljai út) kivite-
lezése során az elõzetesen egyeztetett mûszaki
megoldásokhoz képest mind a MOL Rt., mind
pedig a Közútkezelõ új feltételeket támasztott,
ami a kivitelezõ számára többletmunka elvég-
zését tette szükségessé. A MOL gázvezeték
megkerülése és földmûtalp szélesítésének
munkálatai közel 1,75 millió Ft, a csapadékvíz
elvezetését szolgáló csõ lefektetése, a csap-
pantyús beton elõfejek kialakítása és a Közút-
kezelõ által elõírt kétsoros korlát, ill. a töltésel-
húzás miatti korlátátépítés több mint 2,25 M
Ft többletköltséget okozott.

Bebes István polgármester kihangsúlyozta,
hogy ezeket a költségeket az önkormányzat
hatáskörén kívül esõ szervek utólagos módosí-
tásai okozták, amiket mindenképp el kellett
végezni. Ugyanakkor azokat az álinformáció-
kat és tévhiteket is el szándékozott oszlatni,
hogy az önkormányzat további költségeket
vállalt volna be azzal, hogy az eredeti aszfalt-
borítás helyett térkõvel készült el a kerékpárút.
A kivitelezõ önként vállalta ezt és semmilyen
az eredeti tervektõl eltérõ költség ennek kap-
csán nem terheli a várost – mondta Bebes Ist-
ván. Köbli József hozzászólásában a kerékpár-
útról a több lehajtó lehetõségét hiányolta. Czafit
Csaba a Városfejlesztési Iroda vezetõje el-
mondta, hogy elsõdlegesen árvízvédelmi töl-
tésként szolgál az építmény, aminek adott ma-
gassága van. További szabványos lehajtókat
csak a töltés többszöri elhúzásával lehetett vol-
na kialakítani. Meg fogják vizsgálni egyszerû-
sített leágazók beiktatásának lehetõségét,
ugyanakkor a Rábán aluli terület belsõ útháló-
zatának használatát tartaná célszerûnek. A
képviselõk 14 igen és 2 tartózkodás mellett
fogadták el a pótmunkák fedezetének biztosí-
tásáról szóló határozati javaslatot.               PH

A Nyugat-dunántúli Regionális Fejlesztési
Tanács döntése értelmében a helyi önkor-
mányzatok fejlesztési feladatainak támoga-
tása és a leghátrányosabb helyzetû kistérsé-
gek  felzárkóztatására kiírt pályázaton (HÖF-
CÉDE) Körmend 9 millió 80 ezer Ft összeget
nyert el az iparterület fejlesztésére. 20 millió
Ft-os összegre pályázott a város a teljes, majd
97 millió Ft-ba kerülõ beruházáshoz. Ebben az
esetben nyilatkozni kell a városnak a Tanács
felé, hogy meg kívánja-e valósítani a projek-
tet, változtat-e mûszaki tartalmán, illetve, ha
nem változtat, fedezi-e a többletköltségeket.
A szakmai vizsgálatok eredményeként 10,5

millió Ft-tal csökkenteni lehetett a beruházás
mûszaki tartalmát, úgy, hogy az a rendelte-
tésszerû használatot nem befolyásolja. Így a
beruházást az eredetihez hasonló önerõvel a
képviselõk egyhangú támogatásával meg kí-
vánja valósítani a város.

Szintén a Fejlesztési Tanács döntése értel-
mében a települési szilárd burkolatú közutak
burkolat-felújítására kiírt pályázaton 2 pályá-
zata nyert a városnak. A Nefelejcs utca eseté-
ben a teljes pályázott összeget (2,55 millió
Ft), míg az Ifjúság utca esetében 4,4 M Ft-ot.
Utóbbi esetben 265 E Ft-tal kevesebb az összeg
a pályázottnál, így a képviselõk arról döntöt-

Intézményi összevonások
Nem minden intézményi közösség értett egyet a döntéssel

Nyertes pályázatok megvalósítása
Támogatás iparterület fejlesztésre és burkolat-felújításra

tek, hogy változatlan mûszaki tartalommal –
a szükséges 265 E Ft-tal kiegészítve – váltják
valóra az útfelújítást.                        PH-hírek

Kerékpárút pótmunkái



Önkormányzat

7

Kérelem támogatása
A Gizella királyné utca lakói kérelemmel for-

dultak az utca szilárd burkolatának kiépítése
ügyében az önkormányzathoz. A képviselõ-
testület döntése értelmében az utca és a jár-
da terveinek elkészítéséhez 800 E Ft fedeze-
tet biztosít, megvalósításra azonban csak az
ütemterv szerinti 2008-as idõpontban kerül-
het sor.

Részvényértékesítés
A májusi képviselõ-testületi ülésen a

Tüzépker Zrt. mérlegének tárgyalásakor a Pénz-
ügyi Bizottság javaslattal élt, hogy kínálja fel a
város a részvénytársaságban levõ csekély tu-
lajdoni hányadát. Elsõsorban a Körmendi Tüzép
telepének a részvények értékének megfelelõ
arányú területéért, melyet a képviselõ-testület
is támogatott. A Konzum Nyrt. a Tüzépker Zrt.
anyavállalata, ajánlatot tett a részvények meg-
vásárlására névértéken, a Körmendi Tüzép te-
rületébõl azonban nem kíván értékesíteni. A
képviselõk egyhangúan a részvények értékesí-
tése mellett döntöttek.

Településpolitikai döntés
A volt Olip gyár területére vonatkozó sza-

bályozási tervet módosították a képviselõk
annak érdekében, hogy a jelenlegi elképze-
léseknek megfelelõ, de az esetleges válto-
zásokat is kezelni tudó keret jellegû szabá-
lyozást állapítson meg a területre. A szabá-
lyozási terv elkészítése érdekében település-
rendezési szerzõdést köt a területen beruhá-
zást megvalósítani kívánó Kristilla Kereske-
delmi Kft.-vel, melyben rögzítésre kerül, hogy
a szabályozási terv módosításának vala-
mennyi költségét a kft. viseli. A szabályozá-
si terv módosítására vonatkozó munkálatok
csak a szerzõdés megkötését követõen kez-
dõdhetnek.

Új gyermekorvos
Augusztus 1-jétõl Dr. Bárány Zsuzsanna Esz-

terrel köt megállapodást az önkormányzat a III.
számú gyermekorvosi körzet feladatainak ellá-
tására. A feladatot korábban ellátó dr. Bécsi
Zsuzsanna nyugdíjba vonulása okán kellett új
szakorvossal – a fennálló szerzõdéssel meg-
egyezõ tartalommal – szerzõdést kötni.

Jutalmazás
A képviselõ-testület a magyar NBI 2. és Ma-

gyar Kupa 2. helyezést elért Lami-Véd Körmend
kosárlabdacsapát eredményeinek elismerése-
ként 1 millió Ft támogatásban részesíti. Több
képviselõ is köszönetét fejezte ki a csapatnak
az elért eredményekért, mellyel tovább öregbí-
tették a város hírnevét.

Körmend Város Önkormányzata és a Körmend-
Bérlakás Ingatlanfejlesztési és Beruházási Kft. (to-
vábbiakban Kft.) között Körmenden, 2006. szep-
tember 18-án megkötött együttmûködési megál-
lapodás alapján a Kft. saját beruházásában 24 laká-
sos társasház épül Körmenden, a 3545 hrsz-ú in-
gatlanon (Bástya u.). A megállapodás értelmé-
ben a lakások a Kft. tulajdonát képezik. Az Önkor-
mányzatot bérlõkijelölési jog illeti meg, amely jog
alapján a kijelölt bérlõvel a Kft. köt bérleti szerzõ-
dést. A Kft. határozott idejû, egy évre szóló bérle-
ti szerzõdést köt a bérlõkkel, de a bérleti szerzõ-
dés hatálya meghosszabbítható.

A bérbeadás abból a célból történik, hogy a
bérlõ a 4. évtõl megvásárolja az általa bérelt la-
kást. (Lehetõség van ugyanakkor arra is, hogy a
bérlõ ennél az idõpontnál hamarabb vásárolja
meg az általa használt ingatlant.) Ennek érdeké-
ben a bérlõknek kötelezõen lakás-elõtakarékos-
ságot kell vállalniuk annak érdekében, hogy a 4.
évre (vagy a bérlõ döntésétõl függõ korábbi idõ-
pontra) a vásárláshoz szükséges fedezet, illetve
a hitelfelvételhez szükséges önerõ rendelkezés-
re álljon. A Kft. arra törekszik, hogy a bérlõkkel
vételi jog alapításáról szóló megállapodásokat
kössön, amely alapján a bérlõk a szerzõdéskö-
téstõl számított 5 éven belül megvásárolhatják
az általuk bérelt ingatlant.

Tekintettel az érdeklõdõk nagy számára, Kör-
mend Város Önkormányzata Képviselõ-testülete
úgy döntött, hogy bérlõkijelölési jogát elõzetes
pályázati eljárás lefolytatása alapján, a beérkezett
pályázatok ismeretében gyakorolja.

A bérlõkijelölési joggal érintett összkomfortos
lakások a következõk: A földszinten, az 1. és a 2.
emeleten 8-8 lakás, melyek alapterülete 40, 47 és
52 m2. Bérleti díjuk összege elõreláthatólag: 30.000
Ft, 35.200 Ft és 39.000 Ft havonta. A megjelölt
bérleti díj összege csak kalkulált összeg, jelentõs
változás azonban összegében a szerzõdéskötés-
kor sem várható. A bérleti díj nem tartalmazza a
közüzemi költségeket, és a társasházi közös költ-
séget, mindazt a bérlõnek a bérleti díjon felül kell
megfizetnie. A társasházi közös költség összege
elõreláthatólag 3200 Ft/lakás/hó.

Pályázati feltételek:
– pályázatot nyújthat be az a személy(ek), aki-

nek a – vele együtt költözõket is figyelembe
véve – lakás bérbeadásakor fennálló egy fõre
jutó havi nettó jövedelme eléri vagy meghaladja
a mindenkori öregségi nyugdíjminimum másfél-
szeresét (2007. évben: 40.695 Ft) és pályázatában
vállalja azt, hogy lakás-elõtakarékossági szerzõdést
köt, amely alapján minimum havi 10.000 Ft össze-
gû elõtakarékosságra vállal kötelezettséget.

– pályázónak vállalni kell minimum három havi
bérleti díjnak megfelelõ összegû óvadéknak a
bérleti szerzõdés megkötésével egyidejû megfi-
zetését. Az óvadék a bérleti díj esetleges nem
fizetése esetére biztosítja a bérbeadónak azt a
lehetõséget, hogy a bérlõvel szemben fennálló
követelését (pl. bérleti díjtartozás) közvetlenül az
óvadék összegébõl kiegyenlítse.

A pályázat elbírálásánál a bérbe adható lakás
nagyság és a bérlõvel együttköltözõ száma a

következõk szerint kerül figyelembe vételre: 1-
2 személy esetében legfeljebb 1,5 lakószoba, 3-
4 személy esetében legfeljebb 2,5 lakószoba, 5
vagy több személy esetében legfeljebb 3,5 la-
kószoba.

A pályázat elbírálásánál  figyelembe vételre
kerül a pályázó és vele együtt költözõk havi nettó
munkabére, vállalkozónál és szabadfoglalkozású-
nál az adóhatóság által elfogadott elõzõ évi adó-
alap, földterületbõl származó bevétel, nyugdíj,
nyugdíjszerû ellátás, Gyes, Gyed, Gyet összege,
családi pótlék, munkanélküli ellátás, rendszeres
szociális ellátás, növelõ tényezõként, illetve csök-
kentõ tényezõként a pályázó által fizetett rend-
szeres tartásdíjak összege.

Több pályázó esetén elõnyt élvez az, aki
– Körmenden bejelentett lakóhellyel, vagy tar-

tózkodási hellyel rendelkezik,
– vállalja a bérleti szerzõdés megkötésekor,

hogy a bérbeadóval (tulajdonossal) vételi jog
alapításáról szóló megállapodást köt, és ún. op-
ciós díj fizetésére vállal kötelezettséget. (Az op-
ciós díj, amennyiben a bérlõ megvásárolja az
ingatlant, beleszámít a vételárba, amennyiben
azonban nem él vételi jogával, abban az eset-
ben elveszíti a bérlõ az opciós díj összegét.) Az
opciós díj legkisebb összege hat havi bérleti díj-
nak megfelelõ összeg. A Ptk. szabályai szerint
vételi jogot a felek 5 évre köthetnek ki, ugyan-
akkor e szemponton belül további elõnyt élvez
az, aki vállalja, hogy 5 évnél rövidebb idõre köt
vételi jog alapításáról szóló megállapodást a bér-
beadóval. E szemponton belül további elõnyt
élvez aki, aki magasabb összegû opciós díjra
tesz megajánlást ajánlatában.

– Vállalja, hogy a bérleti szerzõdés megköté-
sekor az elõírt három havi bérleti díjnál magasabb
összegû óvadékot fizet meg a bérbeadónak.

– a legmagasabb egy fõre jutó havi nettó jöve-
delemmel rendelkezik,

– saját ingatlantulajdonnal (lakás, üdülõ) nem
rendelkezik,

– kiskorú gyermek(ek) nevelésérõl gondos-
kodik,

– rendelkezik már saját – lakásvásárlási célzat-
tal félretett – megtakarítással.

Pályázati adatlap beszerezhetõ: Polgármes-
teri Hivatal Körmend, Szabadság tér 7. fszt. biz-
tonsági szolgálatnál. A pályázatokat kizárólag pá-
lyázati adatlapon lehet benyújtani.

A pályázattal kapcsolatosan további felvilágosí-
tás Körmend város jegyzõjénél és aljegyzõjénél
szerezhetõ (594-928, 594-930).

A pályázatokat 2007. július 27. napjáig kell
benyújtani Körmend Város Önkormányzatának
(Körmend, Szabadság tér 7.) címezve.

A pályázat elbírálásának határideje: a pályá-
zat benyújtási határidõ leteltétõl számított 30 nap.
A pályázatokat az e célra létrehozott ad hoc
bizottság bírálja el. Az elbírálásról minden pályá-
zó értesítést kap. A lakások 2007. õszétõl beköl-
tözhetõek.

Körmend, 2007. június 21.
Bebes IstvánBebes IstvánBebes IstvánBebes IstvánBebes István polgármester

Pályázati felhívás piaci alapon bérbe adandó,
halasztott értékesítésû lakások bérlõkijelölésére
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Kultúra

Negyvenkettedik tanévét fejezte be
június 12-én a Városi Színházteremben
a Körmendi Zeneiskola. Sabáli László
tanévzáró beszéde után a növendé-
kek adtak rövid hangversenyt.

A Himnusz közös el-
éneklése után Sabáli
László, a Zeneiskola
igazgatója köszöntötte
a tanulókat és szüleiket
június 12-én a Városi
Színházteremben. Évzá-
ró beszédében kijelen-
tette, hogy a sok bemu-
tató és szereplés miatt
mozgalmas tanév áll
mögöttük, melynek so-
rán több rendezvény is
a Bartók emlékévhez kapcsolódott. Most is
a zongorát választották a legtöbben, majd
a gitár és a furulya következett a sorban. A

növendékek szép sikereket értek el a Sistrum
Zenei Versenyeken és a különbözõ vetélke-
dõkön. Azt is elmondta, hogy a város elis-
merésre méltóan tartja fenn az intézményt,
akik ide járnak, mások, különbek az átlag-

nál. Befejezésül a szü-
lõk kollegiális partnersé-
gét kérte, hogy a gyere-
kek ne vegyék észre a
nehézségeket, amibe a
mûvészetoktatás került.
Befejezésül ismertette a
beiratkozások idõpont-
jait. Az idén, ha már bi-
zonyos keretszámok be-
teltek, nem lesz lehetõ-
ség pótbeíratásra.

A rendezvény máso-
dik felében a tanulók

adtak rövid hangversenyt, majd átvehették
bizonyítványaikat.

                                                   CsT

Mozgalmas évük volt
Évzáró a Körmendi Zeneiskolában

„Az igazság mindig az egyszerûségben
rejlik, sohasem a bonyolult vagy az összeka-
vart dolgokban.” A Körmendi Kulturális Köz-
pont ezzel a Newtonnak tulajdonított idézet-

Falakra és vászonra is jól festenek…
Szendi Ferenc, Csapó Mihály és Kovács Elek kiállítása

Szent Erzsébet Jubileumi Év az idei esz-
tendõ. Városunk katolikus egyházközsé-
ge programsorozattal emlékezik meg az
Árpád-ház legismertebb szentjérõl. Júni-
us 14-én kiállítás nyílt a Városi Színházte-
rem aulájában, amely a világszerte ismert
magyar szent életét mutatja be képek-
ben.

Az „Árpád-házi Szent Erzsébet tisztelete ké-
pekben” címû kiállítás június 14-én nyílott a
Városi Színházterem aulájában. Elõször
Korbacsics Tibor, a Körmendi Kulturális Köz-
pont és Faludi Ferenc Könyvtár igazgatója kö-
szöntötte a megjelenteket, majd gimnáziu-
mi tanulók mûsora következett: Geosits Ber-
nadett és Szájer Júlia fuvolázott, Horváth Vik-
tória pedig Harsányi Lajos: „Magyar Szent Er-
zsébet” címû versét szavalta el. Köszöntõt dr.
Gyürki László pápai prelátus, kanonok mon-
dott. Többek között megemlékezett arról, hogy
amikor a püspöki kar meghirdette a Szent Er-
zsébet Jubileumi Évet, az felhívás volt Kör-
mend számára, hiszen a világszerte legismer-
tebb magyar szent IV. Béla király nõvére volt.
Hála a város vezetésének, ma már a katoli-
kus templom melletti tér viseli a nevét. Erek-
lyéjét januárban helyezték el a templomban,
májusban körmendi zarándokok kerekedtek
útra, hogy felkeressék születése helyét, Sá-
rospatakot, de Kassára és Sátoraljaújhelyre is
ellátogattak. E rendezvénysorozat része a ki-
állítás is, amely most kerül tizenhetedszer
bemutatásra egészen július 9-ig.

Képkiállítás
Szent Erzsébetrõl

tel ajánlja a közönség figyelmébe a június
13-án megnyílt programját. Fotóhatású ut-
carészletek, a körmendi vár, a Szent Erzsé-
bet-templom, a Várkert, falusi hangulatok,
az erdõk, a vizek varázsa mind-mind megje-
lennek az új tárlaton. Néhány portré is látha-
tó, és az egyik festõ a naplemente ábrázolá-
sa klasszikus kihívásának sem tudott ellen-
állni. Szendi Ferenc festõmûvész-tanár két
amatõr alkotót segít a képzõmûvészet ezen
ágának mûvelésében, akiknek egyébként a
festés hétköznapi ágához is van közük …
Kovács Elek és Csapó Mihály olajtechnikával
„életre hívott” festményei mellett az õ mun-
kái is megtekinthetõk július 8-ig a Városi
Kiállítóteremben.                                           lt

Golarits Géza fotómûvész arról beszélt, hogy
bátyjának, Golarits Istvánnak öt évvel ezelõtt je-
lent meg könyve Szent Erzsébetrõl. Amikor a fo-
tók készültek, akkor derült ki, hogy Európa külön-
bözõ országaiban és hazánk templomaiban ren-
geteg ábrázolása található a szentéletû asszony-
nak. A kiállítás ebbõl ad ízelítõt. A 33 kép üvegab-
lakokat, freskókat, szobrokat mutat be.

A tárlat a „Szegények Orvosa Körmendért
Alapítvány” és a Körmendi Kulturális Központ
és Faludi Ferenc Könyvtár jóvoltából jött létre. A
megnyitó fuvolaszóval ért véget.

  Csihar Tamás

Dávid király elhívatástól a királlyá keneté-
séig tartó életszakasza lesz a témája a júli-
us 2-án kezdõdõ Keresztyén gyermek nap-
közis tábornak, melyet a Körmendi Evangé-
likus Egyházközség szervez. A rendezvény
július 6-án ér véget, a programok reggel 8
órától 17 óráig tartanak a templomban és a

gyülekezeti teremben, illetve az udvaron. 6
éves kortól 18 évesig várják az érdeklõdõket
felekezeti hovatartozástól függetlenül. Az ét-
kezési díj miatt, ami a meleg ebédet is tartal-
mazza, a napi részvétel 800 Ft-ba kerül. Je-
lentkezni az Evangélikus Lelkészségen lehet.

  Cst

Dávid király lesz a téma
Keresztyén gyermek napközis tábor
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Sport

Országos 4. helyezést szereztek a Kék
Sünik ULC I. korcsoportos focistái a júni-
us 6. és 8. között Fonyódligeten meg-
rendezett országos labdarúgó diákolim-
pián.

A megyei labdarúgó diákolimpia május kö-
zepén Vépen zajlott, ahol elsõk lettek a Kék
Sünik ULC I. korcsoportos (1998. január 1. után
született) focistái, így bekerültek az országos
döntõbe, ahol a 19 megye és a fõváros gyõz-
tes csapata találkozott egymással. Négy ötös
csoportban kezdõdött a megmérettetés, cso-
portokként a legjobb két helyezett jutott tovább

a legjobb nyolc közé. A Kék Sünik a csoportjuk-
ban az elsõ helyen végeztek. (Csornát 6:2-re,
Kaposvárt 2:1-re, Kecskemétet 4:1-re múlták
felül, Tiszaújvárossal 1:1-et játszottak.) A négy
közé jutásért Tapolcát 4:0-ra verték, a döntõbe
jutásért a késõbbi aranyérmes Balassagyarmat-
tól 1:0-ra kaptak ki. Több edzõ már a meccs
elõtt azt mondta, hogy a mérkõzés nyertese
lesz a torna gyõztese is egyben. Érezhetõ volt,
hogy aki elõbb szerez gólt, az nyer. A Kék Sünik
sajnos több helyzetet is kihagytak, az egyetlen
gólt a második félidõ végén kapták. A 3. he-
lyért már elkedvtelenedve játszottak, és a
Tiszaújvárossal ismét találkozva 2:1-es veresé-
get szenvedtek. (Az elõdöntõs csoport erõssé-
gét mi sem bizonyítja jobban, minthogy innen
került ki a 3. és a 4. helyezett.)

Az edzõjük, Kutasi Tibor elmondta, hogy ki-
emelkedõen játszott Sály Péter – mindössze
egy góllal maradt el a gólkirálytól –, valamint
Murai Gábor, Németh Ákos és Tóth Dávid. Az
országos 4. helyezett csapat tagjai: Gelányi
József, Dávid Nataniel, Németh Gergõ, Péter
Ábrahám, Veszprémi Bence, Murai Gábor,
Sály Péter, Háder Adrián, Németh Ákos, Tóth
Dávid. (A csapatok 5+1-ben játszanak kispá-
lyán.)                                                            CsT

Az Íjász Világszövetség (FITA) hazánkban, a
Sopronhoz közeli Ágfalván rendezte június kö-
zepén az íjász világbajnokságot. Molnár Ferenc,
az EGIS Nyrt. körmendi gyáregységében dolgo-
zó versenyzõ, bátyjával, Józseffel együtt az elõ-
kelõ negyedik helyet szerezte meg a rangos
viadalon. A jó kötésû, csendes fiatalembert kér-
deztük a sportágról, eredményeirõl.

– Hogyan kezdõdött ez a megszállottságod
az íjászattal?

– 2003-ban születésnapomra kaptam kedvesem-
tõl az elsõ íjat. Az év októberében már aranyérmet
szereztem. Ez indított el végképp a versenyzés
felé. A Régió Hagyományõrzõ Egyesülettel is dol-
goztam, aztán eldõlt, hogy versenyezni akarok. A
sikeres kezdet új korszakot jelentett az életem-
ben. Közben elkészült elsõ 50 fontos laminált aszim-
metrikus íjam. Egy kedves íjkészítõ barátom tanít-
gatott a fogásokra, én pedig autodidakta módon
bõvítettem tudásomat. A következõ három évben
sok barátra és kb. 30 éremre tettem szert az orszá-
gos versenyeken. Mára már magam készítem a
kiegészítõket, a védõfelszerelést, s a történelmi
ruházatot. Tavaly a bátyámtól kaptam vadász-ref-

lexíjat, ezzel már megnyíltak elõttem a hivatalos

versenyzés lehetõségei: az OB, a minõsítõk és a

világverseny. Idõközben megkeresett a Moson-

magyaróvári Íjász Egyesület, most is az õ színeik-

ben sportolok.
– Térjünk a világbajnokságra!

Kék sünis siker a diákolimpián
Országos negyedik helyezés Fonyódligeten

Az utolsó négy lövésen múlt…
EGIS-es íjász a világbajnokság küszöbén

– Minõsítõ-versenyeken elsõ – így válogatott –
lettem. A VB-én én vadász-reflex, bátyám hosszú
íjas, úgynevezett long-bow kategóriában indult. A
harmadik napig  72 lövésbõl egyetlen mellélövé-
sem se volt, elsõ voltam. A döntõben talán a fárad-
ság, a nagy lehetõség, az óriási tét terhe, s a szo-
katlan pályafelépítés is közrejátszhatott, hogy le-
szorultam a dobogóról. Negyedik lettem, négy
lövésen múlt… a négybõl ott akkor kettõ mellé
ment.

– Hogyan tovább?
– Becsülettel dolgozunk tovább. Szellemileg fá-

radtam el a döntõben, ezért szeretném a távol-
keleti technikákat tanulmányozni, hogyan lehet bár-
milyen körülménytõl függetlenül, tökéletesen kon-
centrálni. Fantasztikus érzés volt legyõzni kiváló és
nemes ellenfeleket. Ahogy a legyõzöttek odajöttek
gratulálni, ahogyan szurkoltak a továbbiakban az
õket legyõzõnek,- igen ez a sport, a csoda, ezért
érdemes élni, küzdeni, gyakorolni.                    Kéki

A közelmúltban elindult a Körmendi Munkás
Horgász Egyesület honlapja. A megújult egye-
sületi vezetõség a vízparti tevékenység mellett
nagy gondot fordít a szervezet megismerteté-
sére, a kapcsolattartás modern eszközének gon-
dozására. Az internetes oldal képekkel, friss
információkkal szolgál. A bemutatkozó tarta-
lom nem teljesen pontos, talán inkább szerény.
A versenyekre a következõ mondat utal: „Egye-
sületünk minden évben elindítja versenycsapa-
tát a Megyei Csapatbajnokságon, ahol általá-
ban a középmezõnyben végeznek.” Az idei év
ennél jobb eredményeket hozott a körmendi
horgászoknak, amelyekrõl Takács Péter, az egye-
sület elnöke számolt be lapunknak.

Versenyeztek,
versenyt szerveztek

Megyei csapat- és egyéni erõpróbákon is elindul-
tunk, május 20-án pedig megrendeztük a házi ver-
senyünket – mondta Takács Péter, majd az ered-
ményeket sorolta.   A Sporthorgász Egyesületek Vas
Megyei Szövetsége április 22-én a Himfai-tóhoz vár-
ta a fiatalokat. A Munkás Egyesület két fõs ifjúsági
csapata (Sipos Dániel, ifj. Fenyvesi Miklós) ezüstér-
met, Egyéniben Sipos Dániel elsõ helyezést szer-
zett. Az egyéni amatõr felnõtt bajnokságon Molnár
Gergely – aki az egyesület titkára is egyben – szin-
tén gyõzött, Barna József harmadik lett. Április 29-én
a Megyei Csapatbajnokságon folytatódott a siker-
széria. A magyar horgászválogatott egyik tagját is
soraiban tudó szombathelyi Elektromos elsõ csapa-
tát megszorongatták a körmendiek és a második
helyen zárták a versenyt. Ezüstérmet kapott Barna
József, Horváth Ferenc, Molnár Gergely, Szántó Lász-
ló, Sipos Dániel és Unger György. A csapat vezetõje
Takács Péter volt. Az eredményes áprilisi szereplés
után – az Oktatási, kulturális és sportbizottság és
helyi vállalkozók segítségével – május 20-án tartot-
ták a Végvári Gyõzõ Egyesület Emlékversenyt negy-
venkét felnõtt, hét gyermek és nyolc ifjúsági korú
horgász részvételével. A rendezvény érdekessége,
hogy két feleség is indult, õk az ifjúsági kategóriá-
ban küzdöttek az elsõségért.

Eredmények:
Felnõtt kategória: 1. Barna József, 2. Takács Pé-

ter, 3. Brunner Csaba • Ifjúsági kategória: 1. ifj.
Fenyvesi Miklós, 2. Török Martin, 3. Bauer Mátyás •
Gyermek kategória: 1. Belsõ Alexandra, 2. Födõ
Roland, 3. Takács Vivien

A legnagyobb halat, egy 970 g-os dévért, Barna
József fogta. A verseny fõdíját, a Végvári Vándorku-
pát a legtöbb halat fogó versenyzõ, ifj. Fenyvesi
Miklós vihette haza egy évre.

A Körmendi Munkás Horgász egyesület honlap-
jának címe: http://www.munkashe.kormend.hu
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Közérdekû

Megjelenik havonta kétszer 4800 példány-
ban, térítésmentesen minden körmendi

háztartásba eljut.

Felelõs szerkesztõ:
Mayer JuditMayer JuditMayer JuditMayer JuditMayer Judit

A szerkesztõség tagjai:
Csihar Tamás, Kékesi István Gábor,Csihar Tamás, Kékesi István Gábor,Csihar Tamás, Kékesi István Gábor,Csihar Tamás, Kékesi István Gábor,Csihar Tamás, Kékesi István Gábor,

Laczó Tamás, Takács MariettaLaczó Tamás, Takács MariettaLaczó Tamás, Takács MariettaLaczó Tamás, Takács MariettaLaczó Tamás, Takács Marietta

Fotó:
Jámbori Tamás, Wolf FerencJámbori Tamás, Wolf FerencJámbori Tamás, Wolf FerencJámbori Tamás, Wolf FerencJámbori Tamás, Wolf Ferenc

Szerkesztõség:
9900 Körmend, Szabadság tér 7.

Tel.: 594-461/16
E-mail: kormendi.hirado@kormend.hu

Felelõs kiadó:
Kovács MiklósKovács MiklósKovács MiklósKovács MiklósKovács Miklós

Körmendi Vagyongazdálkodási Kft.

Nyomda:
YeloprintYeloprintYeloprintYeloprintYeloprint

ISSN 1589-6285ISSN 1589-6285ISSN 1589-6285ISSN 1589-6285ISSN 1589-6285
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Az APEH ügyfélfogadása

Tájékoztatom a lakosságot, hogy az APEH
Nyugat-dunántúli Regionális Igazgatóságá-
hoz tartozó ügyfélszolgálatok ügyfélfogadá-
si rendje 2007. június 11-tõl megváltozott.
Körmenden (Polgármesteri Hivatal 2. eme-
let 211.) az alábbiak szerinti rendben fogad-
ják az ügyfeleket:

Hétfõ: –
Kedd: 8.00–12.30
Szerda 8.00–12.30, 13.00–15.30
Csütörtök: 8.00–12.30, 13.00–15.30
Péntek: Szünnap
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Megjelenés:

Lapunk legközelebb
– a nyári kiadás

szerint –
egy hónap múlva

jelenik meg.

Felhívás parlagfû
mentesítésére

Elkészült a város parlagfüves területeinek
felmérése, s a Városgondnokság munka-
társai folyamatosan végzik a közterülete-
ken az irtását. Azoknak a magánterületek-
nek a tulajdonosai, ahol szintén parlagfû
„terem”, felszólítást fognak kiküldeni az
önkormányzattól, hogy 8 napon belül gon-
doskodjanak a parlagfû kiirtásáról. Folyama-
tosan ellenõrzik ezeket a területeket a köz-
terület-felügyelõk, s amennyiben nem szün-
tetik meg a parlagfüvet a felszólítás ellené-
re sem a telkeiken a tulajdonosok, akkor
bírság kiszabására számíthatnak. E mellett
a jegyzõ közérdekû védekezést rendel el,
melynek során a telektulajdonos költségére
a kaszálást az önkormányzat elvégezteti.

Tavasszal Veszprémben rendezték az újonc
Vívó Vidékbajnokságot. A Körmendi Vívó Sport
Club leány csapata az elõkelõ második helye-
zést érte el. A csapat tagjai: Karvalits Réka,
Polgár Szidónia, Lõrincz Erzsébet, Albert Bog-
lárka, Ferencz Zsófia. Edzõk: Gosztonyi János,
Molnár Csaba.

Vívós siker

 

Apróhirdetések
Körmenden a Kauz-réten 60 m2-es, 1+2

fél szobás lakás eladó.
Érdeklõdni: 30/292-4866.

Családi ház eladó Körmenden a Tégla-
gyári u. 8. sz alatt.

Érdeklõdni: 412-452, 30/4540-784.

Vállalom telkek, csemetések, parlagfü-
ves területek lekaszálását, bozótirtását.
Gyümölcs- és más fák kivágását.

Érdeklõdni: 30/997-0326.

Körmenden egyszobás, 3. emeleti, erké-
lyes lakás eladó. Árban megegyezünk.

Érdeklõdni: 70/277-7242.

***

***

***

Értesítjük a lakosságot, hogy a nádasdi
lõtéren a Körmendi Rendészeti Szakközép-
iskola éles lõgyakorlatot hajt végre az aláb-
bi idõpontokban:

2007. július 11.  8.00 órától  16.00 óráig.

A balesetek megelõzése érdekében a
megjelölt idõszakokban kerüljék el a lõté-
ren, és közelében való tartózkodást.

Lõgyakorlat

Programajánlat

• Július 3. Az Õrség virágai
A Hagyományõrzõk Baráti Köre 2007. júli-

us 3-án, kedden 18 órai kezdettel tartja soron
következõ összejövetelét a Dreher Sörözõ külön-
termében. Vendég: Bokor Rudolf nyugalma-
zott általános iskolai tanár, amatõr fotós. Téma:
Az Õrség virágai – vetítettképes elõdás.

• Július 13-15. Strandkosárlabda-bajnokság
Nevezés: Július 7-ig, http://www.strandkosar.hu

ill. Györkös Imrénél 06/30/937-57-81 számon és a
Gallos Bazárban. A rendezõk csak az elsõ 32 csa-
pat nevezését tudják elfogadni.

• Július 20. Rába - Part 2.
Rába Szabadidõ és Sport Centrumban 14

órától hajnalig! Programból: Kosárlabda, vízi
foci, break-tánc bemutató, középiskolás csa-
patok koncertje 20 órától: Szatmári feat jucus,
Dj zulu, NEWL. Házigazda: Johnny. Belépõ:
1.000 Ft. Diákigazolvánnyal 600 Ft.




